
PROTOKÓŁ Nr 3 /2015
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

z dnia 22 stycznia 2015 r.
 
W posiedzeniu udział wzięli :
a/ czterech członków Komisji Rewizyjnej /wszyscy obecni/.
b) Teresa Łukasiak – Głowna Księgowa Urzędu
c) Marta Łomża - Duszny – inspektor
d) Krystian Czapiewski 

Porządek obrad :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Zatwierdzenie porządku obrad i przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji,
3. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy, w tym:

a) projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy partnerskiej na rzecz wspólnej realizacji 
Projektu pn: "Opracowanie dokumentacji projektowej w ramach zadania Poprawa 
efektywności energetycznej Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska poprzez 
termomodernizację budynków”,
b) przyjęcia „strategi Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska na lata 
2014 – 2020”,
c) uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/332/2010 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z
dnia 27 sierpnia 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Dębnica 
Kaszubska,
d)   udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu,
e) przyjęcia budżetu gminy na 2015 rok.

4. Sprawy bieżące

Ad 1- 2

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdziła porządek obrad  oraz jednogłośnie 
przyjęła protokół z posiedzenia komisji z dnia 9 stycznia 2015 roku.

Ad 3

e)
Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  budżetu  na  2015  rok  przedstawiła  p.  T.

Łukasiak,  która  w  trakcie  omawiania  tego  projektu  wyjaśniła  radnym  wszystkie  zgłoszone
wątpliwości.
Komisja po zapoznaniu się z wyjaśnieniami nie wnosi uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie (4 za).

d)
Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Słupskiemu

przedstawiła p. Teresa Łukasiak.
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 4 za).

c)
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLIX/332/2010  Rady  Gminy  Dębnica

Kaszubska z dnia 27 sierpnia 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Dębnica
Kaszubska przedstawiła p. Teresa Łukasiak.
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 4 za).

a) 
  Projekt uchwały w sprawie   projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy partnerskiej na



rzecz wspólnej realizacji Projektu pn: "Opracowanie dokumentacji projektowej w ramach zadania
Poprawa  efektywności  energetycznej  Obszaru  Funkcjonalnego  Miasta  Słupska  poprzez
termomodernizację budynków” przedstawiła p. Marta Łomża – Duszny.
Poinformowała,  że  w  ramach  tego  projektu  Gmina  chce  realizować   zadania  związane  z
termomodernizacją  następujących  obiektów:  budynek  gimnazjum,  budynek  przedszkola  w
Budowie i Borzęcinie. 
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 4 za).

b)

Projekt  uchwały  w  sprawie   projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „strategi  Rozwoju
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska na lata 2014 – 2020” przedstawiła p. Marta
Łomża – Duszna.
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 4 za).

f)
Ponadto  członkowie  Komisji  zapoznali  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia

Wieloletniego Programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska z organizacjami pozarządowymi i
innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na lata 2015 - 2018,który p. Wójt
chce wprowadzić do porządku obrad na sesji Rady Gminy.  Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem
przedstawił p. Krystian Czapiewski. 
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 4 za).

Na tym posiedzenie zakończono.

                                                                                                                        Przewodniczący
                                                                                                                                                                  Komisji Rewizyjnej

                                                                                                                                                                      /-/Marcin Olech
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